
Dato: 20.09.2012 
Referat af bestyrelsesmøde for Grønhøj 
 
Deltagere til mødet var Maiken, Hanne, Guy, Gert, Eva og Thomas. 
Fraværende var Elin. 
 
Mødet gik i gang kl.:20:00 
 
Referat skribent var Guy 
 
Vi arbejde med følgende punkter: 
 

1) Hvordan håndtere vi processen, hvorved vi når frem til, hvad vi skal benytte vores tilbagebetalte 

ejendomsskat til? Vi sender en invitation ud til alle beboere med alle forslag og med hvilken proces vi 

følger fremadrettet. Se særskilt invitation for detaljer. 

2) 3B er ved at lave en brugerundersøgelse omkring samarbejdet mellem den enkelte forening og 3B. 

Dette gøres via et spørgeskema. Dette skema udfyldte vi sammen online. Det var en god proces, hvor vi 

alle kunne komme med input undervejs. 

3) Vi ønsker aktindsigt i de håndværkerregninger, vi betaler via vores varmemester Peter. 

a) Eva ville gå på X3B og se efter regnskab for dette område. 

b) Gert foreslog at vi inviterede Lasse Asp til næste bestyrelsesmøde, hvor håndværkeromkostninger 

og processen hvorved reparationsbeslutninger blev truffet, kunne gennemgås. 

c) Fremadrettet, er der ved at blive udarbejdet serviceaftaler, sådan at man på boligforeningsniveau 

selv kan skrædderstyre det serviceniveau man ønsker. F.eks. hvor tit græsset eller hækken skal slås. 

4) Der bliver holdt julefrokost for bestyrelsen og udvalgene i december. Dette bliver kl. 18:00 i 

fælleshuset. Indtil videre er datoen sat til at være den 5. december. 

5) Der er formandsmøde den 24. oktober. Maiken og Gert deltager. 

6) Der er dialogmøde den 22. oktober. Her deltager Gert og Maiken også. 

7) Der bliver hold fælles konference internat i foråret. Ingen dato eller deltagere endnu. 
 


